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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

 

Protokół nr 8 
 

VIII Posiedzenie w dniu 9 września 2019  
Obrady rozpoczęto 9 września 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:59 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00- 00:46 

Posiedzenie komisji otworzył Wiceprzewodniczący Tomasz Rymaszewski. Stwierdził 
quorum.  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Ewelina Gabryszewska 
2. Krzysztof Grzywnowicz 
3. Roman Marciniak 
4. Barbara Płomińska 
5. Krzysztof Psykała 
6. Tomasz Rymaszewski 
7. Andrzej Staszak 
8. Denis Tomala 
 
2. Wniosek o wsparcie dla pracowników szczecineckiego zakładu Opak.00:47 – 06:55 

Wniosek przedstawił Wiceprzewodniczący komisji Tomasz Rymaszewski. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  
- Bernadeta Borkowska 

Skarbnik poinformowała, że wszystkie środki są wstrzymane ze względu na inwestycję dot. 
ul. Wiejskiej, a w budżecie nie ma wolnych środków. Wiceprzewodniczący komisji 
zasugerował, aby przekazać 1000 zł.  Wójt oznajmiła, że są od tego władze rządowe, a straż z 
Rusowa również prosi o wsparcie 1000 zł na zawody. 

Głosowano w sprawie wniosku o wsparcie dla pracowników szczecineckiego zakładu 
Opak. 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
PRZECIW (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 
NIEOBECNI (1) 
Denis Tomala 
Opinia negatywna. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnej transportu zbiorowego, 
dla których organizatorem jest Gmina Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 06:56 – 25:55 

Kierownik referatu IK Anna Pietkowska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że gmina uzyskała dofinansowanie w wysokości.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Płomińska 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Anna Pietkowska 
- Tomasz Rymaszewski 
- Sylwia Halama 
- Andrzej Staszak 
- Roman Marciniak 

Dyskusja dotyczyła ustalenia godziny odjazdu autobusu, konsultacji jej z mieszkańcami, 
środków na zadanie, z czego wynika kwota na zabezpieczenie zadania, braku zapisu 
w projekcie uchwały odnośnie trasy Kołobrzeg - Ustronie Morskie-Rusowo, wznowienia 
kursu zawieszonego od stycznia, podpisanej umowy z Urzędem Wojewódzkim, długości trasy 
w km, rozliczenia wykonawcy. 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 
linii komunikacyjnej transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Gmina 
Ustronie Morskie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 
Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (1) 
Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
 
 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, 
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szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 25:56 
– 44:07 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Halama 
- Alina Gajewicz 
- Elżbieta Macek  
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Bernadeta Borkowska 

Dyrektor Przedszkola przedstawiła uwagi do projektu uchwały dotyczące zróżnicowania 
dodatku za wychowawstwo, wysokości stawki dla opiekuna stażu, dodatku dla Dyrektorów, 
wskazała na różnice między szkołą a przedszkolem (przedszkole jest placówką nie feryjną, 
nie ma wicedyrektora, sekretariatu, godzina zegarowa a nie lekcyjna, nie ma wielkiej różnicy 
miedzy dyrektorem a nauczycielem). 

Dyskusja dotyczyła ponownego przeanalizowanie projektu uchwały, terminu podjęcia 
uchwały, terminu wypłacenia dodatków, wartości w paragrafie, opinii Związków 
Zawodowych dla projektu, różnicy za wychowawstwo w grupie szkolnej i przedszkolnej, 
kwoty dla opiekuna stażu, subwencji, zapisów ustawowych. 

 Zastępca Wójta przedstawiła autopoprawkę § 10: opiekun stażu 150, 00 zł, wychowawstwo 
klasy 300, 00 zł, wychowawstwo grupy w przedszkolu 350, 00 zł.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 
ich przyznawania, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w 
oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Ustronie 
Morskie - wraz z autopoprawką.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 
Rymaszewski, Andrzej Staszak 
NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 
Krzysztof Grzywnowicz 
NIEOBECNI (1) 
Denis Tomala 
Opinia pozytywna po autopoprawce. 
 
5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. Czas rejestracji: 
44:08 – 01:26:18 
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Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik gminy Elżbieta Macek. 

Wyszła Radna Barbara Płomińska 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Zenon Wajgert 
 
Dyskusja dotyczyła założonego przez Dyrektora Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
wniosku na kwotę 63 000,00 zł – zwiększenie środków na energię, dochodów jednostki z 
parkometrów i opłaty miejscowej w porównaniu do lat ubiegłych, przesunięcia środków w 
budżecie jednostki między działami. 

Przerwa: 01:07:13 – 01:21:56 

Skarbnik Gminy poinformowała o autopoprawce z działu 600 95 par. 430 kwota 11 200, 00 zł 
przeniesienie do działu 92601 par. 4260, decyzją Wójt jest przesunięcie z wolnych środków 
kwoty 20 000, 00 zł. Wyjaśniono kwestię dostarczania materiałów do biura rady. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 
- z autopoprawką przedstawioną przez Skarbnik Gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (2) 
Barbara Płomińska, Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
 
6. Analiza realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie gminy na 2019 rok. Czas 
rejestracji: 01:26:19 – 02:01:46 

Analizę przedstawiła Anna Pietkowska kierownik referat inwestycji. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Pietkowska 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Tomasz Rymaszewski 
- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła ścieżki rowerowej, wykonanych projektów, które nie spełniają 
wymogów, zezwolenia na podłączenie się do deszczówki, pociągnięcia kogoś do 
odpowiedzialności za niedociągnięcia, kto odpowie za to, jeżeli będzie trzeba oddać 
dofinansowania, fundamentów PSZOK, remontu ulicy Okrzei, naprawy ulicy Kościuszki, 
kałuż naprzeciwko Klimczoka, poinformowania mieszkańców o nieścisłościach w projektach 
i wykupach, wielkości kredytu na ulicę Wiejską, kosztorysu ul. Wiejskiej, dofinansowania na 
ul. Wiejską, zabezpieczenia środków na ul. Wiejską. 
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Przerwa. Czas rejestracji:  01:56:17 – 02:01:46 

7. Kwestie związane z wykorzystywaniem funduszu sołeckiego w poszczególnych 
sołectwach w roku 2019.Czas rejestracji: 02:01:47-02:10:47 

Informacje przedstawiła Skarbnik Gminy. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 
02:10:48 – 02:21:42 

Projekt uchwały przedstawiła Dagmara Czerwińska samodzielny referent ds. gospodarki 
odpadami. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Andrzej Staszak 
 
Dyskusja dotyczyła schematu odpadów gabarytowych, spójności regulaminu PSZOK z 
regulaminem utrzymania czystości na terenie gminy, odbioru gruz, Skarbnik zasugerowała 
autopoprawkę w par. 4 pkt.1 przenieść punkt l na pozycję m. Wskazała na poprawione 
literówki w projekcie uchwały. 

Wyszedł Przewodniczący Rady Krzysztof Grzywnowicz. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez 
Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie 
- z autopoprawką: 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Polnej w Ustroniu Morskim do kategorii 
dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. Czas rejestracji: 02:21:43 – 02:32:07 

Projekt uchwały przedstawił Stefan Jagiełowicz inspektor ds. drogownictwa. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 
- Stefan Jagiełowicz 
- Tomasz Rymaszewski 
- Bernadeta Borkowska 
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Dyskusja dotyczyła przejęcia ulicy Bolesława Chrobrego, wpływu gminy na to, co się dzieje 
na chodniku, dochodów powiatu z tytułu umieszczenia urządzeń rocznych, drobnych napraw 
na ulicy Polnej – zapadnięte studzienki, przedłużenie chodnika, przejęcia drogi od 1 stycznia, 
napraw, które wykona Starostwo, kosztów na utrzymanie tej drogi, mediów. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Polnej w Ustroniu 
Morskim do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała 
PRZECIW (2) 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
 
10. Wniosek w sprawie sprzedaży działki niezabudowanej położonej w Ustroniu 
Morskim pomiędzy ulicą Spokojną i Graniczną. Czas rejestracji: 02:32:09 –02:50:30. 

Sprawę przedstawiła Ewa Ostrowska kierownik referatu GNP. Wskazała nieruchomość na 
mapie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 
- Tomasz Rymaszewski 
- Ewa Ostrowska 
- Roman Marciniak 
- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła nawrotki dla autobusów, powierzchni działki po wytyczeniu części dla 
autobusów, linii nieprzekraczalnej zabudowy, wydzielenia połączenia komunikacyjnego, 
problemów przejazdu na ulicy Spokojnej, dróg ewakuacyjnych, pozostawienie gruntu na 
przejazd, przystosowania drogi do ciężkich samochodów, dowożenia gości do ulicy Wojska 
Polskiego, obecnego stanu wjazdu i wyjazdu z ulicy Spokojnej, rozwiązania problemu 
komunikacyjnego. 

Głosowano w sprawie wniosku w sprawie sprzedaży działki niezabudowanej położonej 
w Ustroniu Morskim pomiędzy ulicą Spokojną i Graniczną - z możliwością zawracania 
pojazdów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak 
NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 
Tomasz Rymaszewski 
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NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
 
11. Wniosek w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym terenu pod powiększenie 
działki 1007 przy ulicy Granicznej (Wypoczynkowej). Czas rejestracji: 02:50:40- 
02:56:53 

Sprawę przedstawiła Ewa Ostrowska kierownik referatu GNP. Wskazała nieruchomość na 
mapie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 
- Andrzej Staszak 
- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła powierzchni terenu przyległego, położenia działki przy ulicy 
nieurządzonej, utrzymania odpowiedniej komunikacji na tym terenie, dzierżawy terenu.  

Głosowano w sprawie wniosku w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym terenu 
pod powiększenie działki 1007 przy ulicy Granicznej (Wypoczynkowej)  
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Tomasz Rymaszewski 
PRZECIW (4) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 
 
12. Wniosek w sprawie zaoferowania nieruchomości zamiennej w zamian za część 
działki nr 470/6 w obr. ewid. Ustronie Morskie (pas drogi na odcinku od ul. Polnej). 
Czas rejestracji: 02:56:54 – 03:07:36 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Psykała 
 
Dyskusja dotyczyła kosztów odszkodowania za drogę. 

Głosowano w sprawie zaoferowania nieruchomości zamiennej w zamian za część działki 
nr 470/6 w obr. ewid. Ustronie Morskie (pas drogi na odcinku od ul. Polnej)Wyniki 
głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Andrzej Staszak 
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NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 
 
13. Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część działki gruntu 
nr 821/1 o pow. 1 m2, położonej w obr. ewid. Ustronie Morskie w celu lokalizacji 
bankomatu (okres wakacji). Czas rejestracji: 03:07:37 – 03:10:28 

Sprawę przedstawiła Ewa Ostrowska kierownik referatu GNP. Wskazała nieruchomość na 
mapie.  

Dyskusja – brak. 
 
Głosowano w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część działki gruntu 
nr 821/1 o pow. 1 m2, położonej w obr. ewid. Ustronie Morskie w celu lokalizacji 
bankomatu (okres wakacji). 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 

14. Wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część działki gruntu 
nr 259/22 o pow. 108 m2, położonej w obr. ewid. Ustronie Morskie w celu 
wykorzystania, jako teren do suszenia prania, plac zabaw dla dzieci. Czas rejestracji: 
03:10:29 – 03:23:28 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 
- Bernadeta Borkowska 
-Andrzej Staszak 

Dyskusja dotyczyła skarg mieszkańców tego terenu na umiejscowienie koszy na śmieci, 
zastawienia wjazdu stojakiem na pranie, konfliktu mieszkańców, uporządkowania terenu 
przez dzierżawcę, opłat innych mieszkańców za dzierżawę placów na terenie gminy i na tym 
terenie. Wójt wskazała nieruchomość na mapie, poinformowała, że po drugiej stronie drogi są 
posadowione komórki, przedstawiono zdjęcia stanu faktycznego. Wnioskowano, aby 
przedłużyć umowę na rok z uwagami na uporządkowanie. 

Głosowano w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część działki gruntu 
nr 259/22 o pow. 108 m2, położonej w obr. ewid. Ustronie Morskie w celu 
wykorzystania, jako teren do suszenia prania, plac zabaw dla dzieci - 1 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
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Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski 
NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 
Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 
 
Poszerzenie porządku posiedzenia na wniosek Wójta Gminy.  Czas rejestracji: 03:23:29 
– 03:38:29 

Głosowano wniosek w sprawie poszerzenia porządku posiedzenia o wydanie opinii w 
sprawie przeprowadzenia procedury przetargowej działka 826 o powierzchni 0,3700 ha. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 

15. Opinia w sprawie przeprowadzenia procedury przetargowej działka 826 
o powierzchni 0,3700 ha. 

Sprawę przedstawiła kierownik GNP Ewa Ostrowska.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 
- Roman Marciniak 
- Tomasz Rymaszewski 
 
Dyskusja dotyczyła zasadności zrobienia możliwości zawracania, pozostawienia i poszerzenia 
wjazdu, stworzenia parkingu, wyodrębnienia miejsc na strefę płatnego parkowania, 
poszerzenia ulicy Granicznej, zrobienia łącznika z ul. Cichą i Polną,  

Głosowano w sprawie wydania opinii pozytywnej w sprawie przeprowadzenia 
procedury przetargowej działka 826 o powierzchni 0,3700 ha. przy wyodrębnieniu pasa 
na parkingi: 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Denis Tomala 

Przerwa. Czas rejestracji: 03:38:31 – 03:40:28 

16. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 03:40:29 - 03:40:51 
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W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący komisji zamknął 
VIII posiedzenie komisji Budżetu. 
 

  

Wiceprzewodniczący komisji Budżetu 
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Tomasz Rymaszewski 

  

 
Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


